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Uprzejmie informuję, że na XLII sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 2020 r. 
w punkcie „Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny 
Tomasz Żmuda zapytał, czy jest możliwość obniżki czynszu dla lokalnych restauratorów 
wynajmujących lokale od Miejskiego Zarządu Budynków Sp. z o.o., ponieważ wielu z nich 
zmaga się z problemami finansowymi. 

Ponadto poinformował, że mieszkańcy ulicy Księdza Indyka zgłaszają problem braku 
dojazdu do posesji z pasa drogowego prowadzącego od ulicy Traugutta w kierunku ulicy 
Kwiatkowskiego (na wysokości Komisariatu Policji Tarnów-Zachód). Radny poprosił 
o rozważenie możliwości wykonania przebicia drogowego, które ułatwi mieszkańcom 
przejazd. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Jakub Kwaśny


